
اهدای جام قهرمانی و نایب قهرمانی به تیم های ریکرو مردان و 
بانوان دانشگاه آزاد 

  لشگری: دعوت 8 کماندار ما به تیم ملی 

نقطه عطف لیگ بود

 آیین اهدای جام و مـــدال قهرمانی لیگ برتر تیروکمان مردان و بانوان 

کشور با حضور مهدی علی نژاد معاون وزیر ورزش و جوانان، امیرعباس 

لشگری رئیس مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی، غلامرضا 

شعبانی بهار رئیس فدراسیون تیروکمان و شمار دیگری از شخصیت های 

ورزشی کشور در آکادمی تیروکمان راد در مجموعه ورزشی آزادی تهران 

برگزار شـــد. هفته پایانی لیگ ریکرو کشـــور، یادواره شهیدان سلامت 

پنجشنبه در آکادمی راد برگزار شد و مردان کماندار دانشگاه آزاد اسلامی با 

سرمربیگری میلاد وزیری مقتدرانه قهرمان شدند. بانوان کماندار دانشگاه 

آزاد اسلامی نیز با سرمربیگری زهرا شمس به مقام نایب قهرمانی رسیدند. 

رضا شبانی از تیم ریکرو مردان دانشگاه آزاد اسلامی، رکورددار و بهترین 

کماندار لیگ امسال معرفی شد.

 لشگری با تبریک کسب مقام های ارزشمند و درخشش مردان و بانوان 

کماندار دانشـــگاه آزاد اسلامی در لیگ ریکرو کشور، دعوت هشت نفر 

از آنان را به اردوی تیم ملی، نقطه عطف حضور این تیم در لیگ امسال 

عنوان کرد. رئیس مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی در دیدار 

با اعضای تیم ریکرو مردان و زنان دانشگاه، با تاکید بر تداوم جوان گرایی 

و قهرمان پروری در تیم های ورزشـــی این دانشـــگاه افزود: »جای بسی 

خرسندی است که شـــاکله و کادرفنی تیم های دانشگاه آزاد اسلامی 

ازجمله ریکرو مردان و بانوان، دانشجویان و اعضای هیات علمی همین 

دانشگاه است.«

 سرمربی تیم بانوان دانشگاه آزاد: 

به هدف مان رسیدیم

زهرا شمس، سرمربی تیم تیراندازی با کمان بانوان دانشگاه آزاد اسلامی 

بعد از نایب قهرمانی تیمش در لیگ برتر به »فرهیختگان« گفت: »لیگ 

امســـال نسبت به سال های قبل بســـیار پربارتر و باکیفیت بهتر چه از 

نظر فنی و  چه از نظر تعداد تیم ها برگزار شد و خدا را شکر توانستیم به 

هدف خودمان برسیم. رکوردهای تیم ما بسیار بهتر شد، از دانشجویان 

دانشگاه استفاده و جوانگرایی کردیم و حالا چهارنفر از بچه های ما عضو 

تیم ملی شدند. امسال دانشگاه از هر لحاظ رشد بهتری نسبت به قبل 

داشت. از لشگری تشکر می کنم که به ما اعتماد کردند. ان شاءالله در 

ســـال های بعد هم بهتر از این خدمت کنیم و پرچم دانشگاه آزاد را بالا 

ببریم.« وی با اشاره به حضور زهرا نعمتی در تیمش تصریح کرد: »خانم 

نعمتی معمولا در لیگ شرکت نداشتند و به ما لطف و قبول کردند کنار 

ما باشند. خیلی از دیگر نفرات دوست داشتند عضو تیم ما باشند که این 

مساله از هر طلایی بیشتر ارزش دارد.«

 نعمتی: 

از حضور در یک تیم حرفه ای خوشحالم

زهرا نعمتی، بانوی سرشناس کماندار ایران نیز بعد از این مسابقات به 

»فرهیختگان« گفت: »امسـال به خاطر کرونا شـرایط سـختی برای همه 

ورزشـکاران بود. از شـهریور اردوی تیم ملی آغاز شـد و باعث افتخار بود 

که در لیگ امسـال درکنار تیم دانشـگاه آزاد بودم و قطعا این مسـابقات 

خیلـی در ایـن شـرایط بـه مـا کمـک کرد کـه در شـرایط آمادگی باشـیم 

چراکه مسـابقات برون مرزی لغو شـدند و محک خوبی برای ما بود. تیم 

دانشـگاه هم خوش درخشـید و شـاهد پیشرفت همه دختران دانشگاه 

بودیم که رکوردهای خوبی به ثبت رساندند. خوشحالم که درکنار یک 

تیـم حرفـه ای رقابـت کـردم و فقـط به خاطـر کمتر بودن تجربـه قهرمان 

نشـدیم و مطمنئم در دوره های بعدی می توانیم قهرمان شـویم.«
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کمانداران دانشگاه آزاد اسلامی که قهرمانی خود را یک هفته 

زودتر از پایان لیگ مسجل کرده بودند، ظهر پنجشنبه جشن 

قهرمانی شان را در سایت تیراندازی با کمان آزادی برگزار کردند 

و با اقتدار روی سکوی اول لیگ برتر قرار گرفتند. سکویی که 

از همان ابتدا به نیت بالا رفتن از آن روی خط آتش ایستادند و 

هفته به هفته برایش جنگیدند تا سه کماندار تیم ملی تیراندازی 

با کمان ایران به همراه یاران آینده دار این رشـــته ورزشی کاپ 

قهرمانی لیگ برتر سال سخت 99 را بالای سر ببرند. در همین 

خصوص با دو ملی پوش کماندار با اخلاق دانشگاه آزاد اسلامی 

همکلام شـــدیم و با وجود خستگی بعد از مسابقه پاسخگوی 

سوالات خبرنگار »فرهیختگان« شدند. 

 اشرفی: با اقتدار قهرمان شدیم

 صادق اشرفی یکی از کمانداران ملی پوش دانشگاه آزاد اسلامی 

است که این مســـابقات را در روزهای کرونایی فرصت خوبی 

برای کســـب آمادگی می داند. او در پاسخ به سوال خبرنگار 

»فرهیختگان« گفت: »در هفته هایی که لیگ برگزار شـــد من 

و بقیه اعضای تیم دانشـــگاه آزاد اسلامی جزء نفرات برتر دور 

مقدماتی و بین ســـه نفر اول بودیم و بیشتر رتبه ها بین تیم ما 

تقسیم می شد و خدا را شکر نتیجه خوبی را با بچه ها از همان 

ابتدا می گرفتیم. وقفـــه تمرینی که ویروس کرونا قبل از آغاز 

لیـــگ برای تمرینات مان ایجاد کرد در نتایج ما بی تاثیر نبود، 

اما خدا را شکر توانستیم قهرمانی مان را از همان ابتدا با اقتدار 

پیش ببریم.« 

اشرفی که برای اولین بار پیراهن دانشگاه آزاد اسلامی در لیگ 

را به تن کـــرده، اظهار کرد: »اولین تجربه ام خیلی خوب بود، 

رسیدگی ها و برنامه ریزی های اصولی که برای تیم بود و اردوهای 

منظم و حتی محل اســـکان برای تیم بسیار عالی و متفاوت با 

تیم های دیگر بود و ان شاءالله توانسته باشیم با مقامی که کسب 

کردیم بخشی از زحمات تیم اجرایی و مسئولان دانشگاه آزاد 

اسلامی را پاسخگو باشیم.« 

وی با اشاره به تلاش ها تا لحظه آخر رقابت ها یادآور شد: »درست 

است که یک هفته مانده به پایان لیگ قهرمانی مان مشخص 

شده بود ولی   وزیری مربی تیم طی جلسه ای، این  انگیزه را به 

بچه هـــا داد  و تیم را توجیه کرد  که با تمام نیرو هفته آخر را هم 

مسابقه دهیم تا بتوانیم با اقتدار در مقام اول باقی بمانیم که 

همین اتفاق هم افتاد.« 

او درباره سطح لیگ امسال توضیح داد: »کرونا باعث تعطیلی 

تمرینات شد و در سایر رشته ها هم این طور بود و برای برگزاری 

این لیگ حتی از سوی ورزشکاران هم پیگیری می شد تا بتوانیم 

خلأ هایی که به وجود آمده بود را تا حدی پر کنیم و درست است 

که نمی شـــود با مسابقات جهانی مقایسه کرد اما به هر حال 

مسابقه است و باعث پیشرفت و آمادگی ذهنی ورزشکار می شود 

و خیلی برای کمانداران مهم بود که لیگ امسال برگزار شود.« 

تیم سه نفره دانشگاه آزاد اسلامی با غلبه بر حریفانش هم البته 

نشان داد می تواند تیم لایقی برای کسب سهمیه المپیک هم 

باشد، اشرفی در این باره گفت: »طبق قراردادی که دانشگاه 

آزاد اسلامی با من،  وزیری و   شبانی داشت هر سه در یک تیم 

قرار گرفتیم و این خیلی خوب و به نفع ما بود که با این ترکیب 

در لیگ حضور داشته باشیم چون احتمال اینکه در مسابقات 

برون مرزی با این ترکیب قرار بگیریم زیاد است و به عنوان یک 

تمریـــن و به عنوان یک کمک کننده برای خو گرفتن بچه ها با 

همدیگر خیلی خوب بود. به امید خدا برای کسب سهمیه هم 

ما تمام تلاش مان را می کنیم و واقعا از جان مایه می گذاریم که 

امیدواریم بتوانیم با کمک خدا این سهمیه را به دست آوریم.« 

البته که کمانداران هم مبلغ قراردادهای بســـته شده در این 

رشته را با توجه به گرانی تجهیزات کافی نمی دانند که در این 

باره ملی پوش کشورمان تصریح کرد: »در کل دغدغه ما از همان 

ابتدا مقدار قراردادهای لیگ کمان بوده که همیشـــه آن طور 

که باید به یک ورزش بها داده شـــود به ورزش تیر و کمان که 

به خصوص ورزش پرهزینه ای است و ورزشکار به خرج می افتد 

داده نمی شود؛ ولی با این وضعیتی که الان در تهیه تجهیزات 

و تورمی که در کشـــور ما بوده پیش آمده باز هم دانشگاه آزاد 

اسلامی تمام تلاشش را کرد که بتواند بالاترین سطح قرارداد در 

لیگ را با ما داشته باشد و همچنین یک سری تجهیزات مصرفی 

را به دست ما رساندند و از آنها تشکر می کنم که باعث دلگرمی 

بچه ها شدند و وسیله ای که بچه ها برای تیرزدن احتیاج داشتند 

را مهیا کردند و امیدوارم که وضعیت بهتر شود.« 

اشرفی البته به پوشیدن پیراهن دانشگاه آزاد اسلامی علاقه 

دارد، او در این خصوص بیان کرد: »به امید خدا اگر دانشگاه 

آزاد اسلامی برای سال آینده هم ما را بخواهد در خدمت شان 

هســـتیم و تمام تلاش مان را می کنیم که از عنوانی که امسال 

به دست آوردیم دفاع کنیم.« 

از او درباره کار کردن با میلاد وزیری به عنوان سرمربی پرسیدیم 

که گفت: »  وزیری سال هاست که عضو ثابت تیم ملی تیراندازی 

با کمان است و در سمت مربیگری در باشگاه شخصی خودش 

فعالیت داشت و من هم چند سالی است هم تیمی او هستم و 

به خاطر راحتی با هم برای برداشتن قدم های هم سو تر خیلی 

کمک کننده بود.« 

وی با اشاره به فعالیت های سال 1400 و مسابقات پیش روی 

تیم ملی هم افزود: »طبق خبری که داده شده، ان شاءالله برای 

مسابقات آزاد در ترکیه آماده می شویم و فکر می کنم دو مرحله 

بعد از آن به فرانسه برای مسابقات اصلی کسب سهمیه اعزام 

خواهیم شـــد و در حقیقت سال 1400 برای مسابقات کسب 

سهمیه و به امید خدا المپیک تلاش خواهیم کرد و البته بعد 

از آن مســـابقات کشورهای اسلامی هم رویداد بسیار مهمی 

اســـت و تمام تلاش مان را می کنیم تا به صورت موفق و خوب 

در این رقابت ها حضور داشـــته باشیم و مدال این بازی ها که 

قبلا هم توسط تیراندازان ایرانی به دست آمده را کسب کنیم.« 

اشرفی که سابقه حضور و صعود در آوردگاه های برون مرزی قابل 

توجهی را هم در کارنامه اش دارد، خیلی جدی به رویایش برای 

تیراندازی با کمان هم فکر کرده اســـت که در این باره توضیح 

داد: »از همان ابتدا که وارد این رشته شدم، دوست داشتم که 

یکی از استیج های مسابقات کاپ جهانی را با یک رقیب خوب 

تجربه کنم و چون در مسابقات آسیایی حضور داشتم و از نزدیک 

خوشایندی حضور در مسابقات بزرگ را دیده ام دوست دارم این 

حس حضور را در المپیک هم تجربه کنم.« 

وی لژیونر شـــدن را دور از انتظار دانست و اضافه کرد: »بحث 

لژیونر شدن در رشته ما متاسفانه به آن صورت وجود ندارد چون 

در بقیه کشـــورها به صورت رسمی لیگ و لیگ جهانی وجود 

ندارد. البته شاید کشورهای دیگر هم لیگ داشته باشند که 

از آن بی خبر بودیم ولی ممکن اســـت این اتفاق دور از انتظار 

باشد که لژیونر شوم که البته اگر چنین شرایطی پیش بیاید، 

  دوست دارم تجربه اش کنم. قبل از اینکه این رشته را شروع کنم 

با کسی آشنا نبودم و خودجوش این رشته را ادامه دادم ولی بعد 

از آن قهرمان های خوب و دوست داشتنی زیادی در کشورمان 

دیدم که تک تک شان الگو و  انگیزه برای پیشرفت ما هستند.« 

عضو تیم تیراندازی با کمان دانشـــگاه آزاد اســـلامی با اشاره 

دوباره به حمایت های مسئولان دانشگاه آزاد اسلامی از تمام 

مسئولان، کادر اجرایی و   لشگری که پیگیر تمرینات و مسابقات 

تیم بود تشکر کرد و گفت: »دوستان کادر فنی تیم از پیگیری  

لشـــگری و مسئولان تیم به ما اطلاع می دادند و می دانستیم 

که فقط یک تیم بســـته نشـــده و اوضاع و احوال تیم برایشان 

مهم است که این  انگیزه ای بود و امیدوارم در سال های آینده 

هم با تلاش برای تیم و تلاش برای دفاع از قهرمانی جوابگوی 

زحمت ها مسئولان باشیم.« 

 شبانی: 

دانشگاه آزاد اسلامی بهترین تیمم بود

رضا شبانی عملکرد خیلی خوبی در لیگ برتر تیراندازی با کمان 

از خود به نمایش گذاشت. البته خودش از امتیازهایش خیلی 

راضی نیست و گفت: »تیم عملکرد خوبی داشت ولی آن طور 

که باید و شاید به غیر از یک هفته در بقیه هفته ها از امتیازهایم 

راضـــی نبودم ولی باز هم به طور کلی امتیاز های خوبی بود و 

امیدوارم در مسابقات بین المللی امتیاز بهتر هم بگیریم. تیم 

دانشگاه آزاد اسلامی یکی از بهترین تیم هایی بود که برایش 

تیر زدم و در زمینه حمایت از ورزشکارانش عالی بود و به نظرم 

همه جوره هوای ورزشکارانش را داشت.« 

ملی پوش جوان کشورمان با اشاره به رقابت جدی در هفته پایانی 

لیگ برتر، ادامه داد: »چون همه هفته ها را پرقدرت و مصمم تیر 

زده بودیم و برای حداکثر امتیاز جنگیده بودیم، این هفته هم 

مانند هفته های قبل با اینکه قهرمانی مان قطعی شده بود مثل 

همیشه پرقدرت و با انگیزه تیر زدیم.« 

او هم مانند صادق اشـــرفی از ترکیب سه نفره تیم شان راضی 

است و توضیح داد: »حتما برای مسابقات برون مرزی می شود 

به این ترکیب فکر کرد، ترکیب خوبی هستیم. البته بچه های 

دیگر مانند پیرعلی هم ازجمله تیراندازان خیلی خوب کشورمان 

هستند ولی در پاسخ به ســـوال شما درباره وزیری، اشرفی و 

خودم باید بگویم ترکیبی هستیم که نه تنها در ایران بلکه در دنیا 

می توانیم حرف اول را بزنیم و امیدوارم با تمرینات بیشتر و کمک  

پاکزاد مربی مان بتوانیم نتایج بهتر و بیشتری را کسب کنیم.« 

وی دربـــاره مبلغ قـــرارداد کمانداران اضافه کرد: »امســـال 

قراردادهای مان به نسبت خوب بود ولی رضایت بخش نیست، 

واقعا در این رشـــته مسئولان و اسپانســـرها خیلی کم کاری 

می کنند، درواقع مبلغ دریافتی ورزشکاران بسیار ناچیز است 

و باید فکری برایش شود، چراکه این ورزش خیلی پرهزینه است 

و تجهیزاتش نسبت به دلار قیمت گذاری می شود و دلار هم که 

هر روز زیاد می شود و به همین خاطر به نظرم مبالغ باید بیشتر 

باشد. البته امسال در کل قراردادمان نسبت به بقیه ورزشکاران 

حاضر در لیگ خوب بود ولی راضی کننده نه.« 

شبانی البته به پوشیدن پیراهن دوباره دانشگاه آزاد اسلامی 

علاقه دارد و در این باره خاطرنشان کرد: »سال آینده ان شاءالله 

بتوانیم با لباس دانشـــگاه آزاد اســـلامی در لیگ تیر بزنیم و 

امیدوارم بتوانیم در کنار هم با این تیم خوب قهرمانی را تکرار 

کنیم.  وزیری هم همراه ما تمرین می کند و خدا را شکر شرایط 

ما را خوب درک می کند و از ورزشکاران درک خوبی دارد که به 

نظرم تیم خوبی چیده بود. در برنامه های سال 1400، بهترین 

چیزی که می تواند برایمان رقم بخورد کسب سهمیه تیمی در 

مســـابقات فرانسه است که با تمام قوا برایش تلاش می کنیم 

ولی مسابقات دانشجویان را هم پیش رو داریم و امیدوارم آنجا 

هم کسب مدال کنیم.« 

آرزوی رضا شبانی هم البته مدال المپیک است: »بالاخره آرزوی 

هر ورزشکاری این است که مدال المپیک را بگیرد چون بالاترین 

سطح مسابقه است و تمام تلاشم را می کنم که ان شاءالله بتوانیم 

کسب سهمیه تیمی کنیم و در آن رقابت بسیار مهم و با ارزش 

مدال را به دست بیاوریم.« 

او صحبت هایش را این گونه تمام کرد: »خیلی ممنونم از تمام 

آنهایـــی که حمایتم کردند به خصوص پدر و مادر عزیزم، آقای 

پاکزاد، خانم شعبانی که یکی از بهترین  انگیزه های من برای 

تیراندازی بودند و خانم نعمتی که همه جوره به ورزشکاران  انگیزه 

می دهند و وجودشان در کنار ما در تیم یکی از افتخاراتی بود 

که می توانستیم داشته باشیم.« 

اشرفی و شبانی، دو ملی پوش تیراندازی با کمان دانشگاه آزاد اسلامی در گفت وگو با »فرهیختگان«:

دوست داریم قهرمانی با دانشگاه را تکرار کنیم

w w w . F D N . I R
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ورزش

ستاره ایرانی پورتو به قدری در نخستین حضور ثابتش در ترکیب 

این تیم در لیگ قهرمانان اروپا هیجان زده بود که در همان ثانیه 

63 بازی نامش را به جمـــع ایرانی های گلزن در این تورنمنت 

اضافـــه کرد. حالا مهدی طارمی پنجمیـــن لژیونر ایرانی )بعد 

از مهدوی کیا، دایی، کریمی و آزمون( اســـت که توانســـته در 

مهم ترین تورنمنت باشـــگاهی فوتبال دنیا گلزنی کند و اگر با 

اتفاق غیرمنتظره ای روبه رو نشود، این آغاز موفقیت او در لیگ 

قهرمانان خواهد بود. این روزها دیگر نام مهدی طارمی در فوتبال 

اروپا ناشناخته نیست و بسیاری از فوتبال دوستان می دانند که 

پورتو در این فصل به کمک ستاره ای گلزن فصل نسبتا خوبی را 

در پرتغال و اروپا سپری کند. پورتو در مصاف خانگی با یوونتوس 

اگرچه بازی را 2 بر یک برد اما همین گل در خانه حریف شاگردان 

آندره آ پیرلو را به موفقیت در تورین بسیار امیدوار کرد. 

 قدرت تمام کنندگی بالا

حالا ســـرجیو کونسیسائو بیشتر حسرت امتیازات ازدست رفته 

در ابتـــدای فصـــل را می خورد و احتمالا بـــه این موضوع هم  

اندیشـــیده که اگر زودتر طارمـــی را در ترکیب اصلی تیمش 

قرار می داد، احتمالا وضعیت بهتری در لیگ پرتغال داشـــت 

و چه بســـا در دو مسابقه رفت وبرگشت برابر منچسترسیتی هم 

حتی می توانست نتیجه بهتری کسب کند. مسلما صدرنشینی 

در گروه می توانست قرعه ای به مراتب آسان تر را در این مرحله 

برای پورتو به دنبال داشته باشد. البته این تیم هنوز هم شانس 

خوبی برای عبور از سد یوونتوس و رسیدن به مرحله یک چهارم 

نهایی دارد. 

ســـایت »90min« به بهانه درخشـــش طارمی در دیدار برابر 

یوونتوس در گزارشی به معرفی و تمجید از او پرداخت و نوشت: 

»برای هواداران یوونتوس که در این ســـال ها منتظر قهرمانی 

تیم شـــان در اروپا هســـتند اصلا قابل تصور نبود که در مرحله 

یک هشتم نهایی این رقابت ها در فصل جاری به مشکل خورده 

و در آســـتانه حذف قرار گیرند. بیانکونـــری در دیدار رفت در 

پرتغال مقابل پورتو شـــگفت زده شد و بازی را 2 بر یک باخت. 

گل نخست این مســـابقه را مهدی طارمی در همان نخستین 

دقیقه و با کمک اشتباه عجیب بازیکنان حریف به ثمر رساند. 

شاید در نگاه نخست این یک گل معمولی از یک مهاجم نسبتا 

ناشناخته و کمتر مطرح شده باشد اما نگاهی به کارنامه و رزومه 

این بازیکن ایرانی حاوی نکات جالبی اســـت و شماره 9 پورتو 

اتفاقات قابل توجهی را پشت ســـر گذاشـــته است که در ادامه 

آنها را مرور خواهیم کرد تا بیشـــتر با این ملی پوش ایرانی آشنا 

شویم. نکته اول اینکه او در فوتبال اروپا یک تازه وارد محسوب 

می شـــود. با وجود اینکه او 28 ساله است و در این سن و سال 

معمولا بازیکنان به اوج پختگی و آمادگی می رســـند، او تازه در 

ســـال 2019 راهی فوتبال اروپا شـــد تا بازی در تیم های این 

قاره را تجربه کند. او برای رسیدن به جایگاه خوبش در فوتبال 

پرتغال ســـخت تلاش کرده است و سال ها در لیگ های ایران و 

قطر مشغول گلزنی بوده تا بتواند برای حضور در چنین تیمی 

آماده شود. حالا بازی در لیگ قهرمانان برایش چالشی جدید 

محســـوب می شود که فعلا شـــروع خوبی در آن داشته است. 

طارمی ثابت کرده ســـن فقط یک عدد است. اتفاق دیگری که 

در زندگی فوتبالی اش افتاده محرومیت چهارماهه اش از فوتبال 

است. او سختی های زیادی را در فوتبال متحمل شده که یکی 

از آنها مشـــکلاتی بود که با تیم ریزه اسپور ترکیه پیدا کرد. در 

سال 2016 با این تیم قرارداد بست اما به فاصله کمی تصمیم 

گرفت فوتبالش را همچنان در پرسپولیس ادامه دهد. کار به فیفا 

کشید و آنها به سود تیم ترکیه ای رای دادند. طارمی چهار ماه 

آخر حضورش در پرســـپولیس را محروم بود و سپس راهی قطر 

شد. البته این اتفاق هم باعث کندشدن روند پیشرفتش نشد. 

نکته سوم درباره این بازیکن ایرانی مهارتش در گلزنی است که 

او را به یک تمام کننده قهار بدل کرده اســـت. شاید او تکنیک 

خارق العاده ای نداشـــته باشد اما در یافتن راه دروازه حریفان 

بســـیار مهارت دارد. او همیشه در کمین مدافعان حریف است 

و در بهترین زمان از فرصت استفاده کرده و ناگهان زهر خود را 

می ریـــزد. او به صورت ناگهانی در محوطه جریمه حریف ظاهر 

می  شـــود و با یک ضربه دقیق کار را تمام می کند. جاگیری و 

موقعیت سنجی او در محوطه جریمه حریفان بسیار عالی است 

و نشان از ضریب هوشـــی بالای این بازیکن دارد که به خوبی 

می داند چگونه باید ضربه نهایی را به حریف وارد کند.«

 آقای گلی در لیگ های مختلف

این سایت در ادامه به رکوردهایی که طارمی با این گل جابه جا 

کـــرده نیز پرداخته و در گزارش خود اینچنین آورده اســـت: »او 

با گلزنی برابر یوونتوس 

توانســـت آمار خوبی 

از خـــود به جای بگذارد. 

طارمی حالا پنجمین بازیکن 

ایرانی اســـت که توانسته در 

لیـــگ قهرمانـــان گل بزند اما 

رکوردی که مشـــخصا به نام او ثبت 

شده این است که اولین بازیکن این کشور است 

که توانسته این کار را در مراحل حذفی انجام دهد. به این 

ترتیب توانست نامش را در تاریخ این مسابقات جاودانه کند اما 

رکورد دیگری که به نامش ثبت شده اینکه گلش دومین گل سریع 

لیگ قهرمانان در مراحل حذفی است. او در ثانیه 63 این دیدار 

توانســـت گلزنی کند و پیش از او داوید آلابا در ثانیه 24 دیدار 

مرحله یک چهارم نهایی بایرن مونیخ 

در ســـال 2013 موفق به ثبت 

رکورد ســـریع ترین گل شده 

بـــود. جالب اینکه هردو گل 

برابر یوونتوس به ثمر رسیده 

اســـت. دیگر نکته ای که 

دربـــاره مهاجم موفق این 

روزهای پورتو وجود دارد، 

این است که آمار خوبی در 

گلزنی بـــرای تیم هایش دارد. 

او در فصـــل 2013-14 

به عنوان بهترین گلزن 

لیگ دسته دو ایران 

دست یافت و دوبار 

پیاپی نیز با پیراهن 

پرسپولیس موفق 

به فتـــح کفش 

طلای لیگ ایران شـــد. این البته تنها موفقیت او نیســـت و در 

نخستین فصل حضورش در لیگ پرتغال و به همراه ریوآوه توانست 

عنوان آقای گل مشـــترک این مسابقات را کسب کند و درحال 

حاضر نیز در 17 مســـابقه تیمش 9 گل و 7 پاس گل داشته که 

آمار بسیار خوبی محسوب می شود.«

از سوی دیگر سایت ترکیه ای »گونباکیس« هم با اشاره به گلزنی 

طارمـــی در این دیدار با یادآوری اتفاقاتی که برای این بازیکن 

در ریزه اسپور افتاده بود، نوشته است: »مهدی طارمی توانست 

برای نخســـتین بار در لیگ قهرمانـــان اروپا گلزنی کند. همان 

بازیکنی که پنج ســـال پیش در تمرینات ریزه اسپور هم حاضر 

شـــد اما پس از اینکه از سوی هواداران پرسپولیس تحت فشار 

قرار گرفت، تصمیم به بازگشـــت به این تیم گرفت و بدون اینکه 

قراردادش را فسخ کند به پرســـپولیس پیوست. این حرکت او 

محرومیتی چهارماهه، محرومیت پرسپولیس از نقل وانتقالات و 

جریمه ای 789500 یورویی را به دنبال داشت. او حالا به همراه 

پورتو در لیگ قهرمانان حاضر اســـت و به ستاره این تیم در این 

فصل تبدیل شده است.«

طارمی که در هفته نوزدهم نیز از سوی طرفداران به عنوان بهترین 

مهاجم هفته انتخاب شده است یکی از امیدهای اصلی تیمش 

برای اوج گیری در ادامـــه فصل و کم کردن فاصله با 

اســـپورتینگ لیســـبون صدرنشین محسوب 

می شـــود؛ اتفاقی که البته با توجه به روند 

خوب این تیم کمی دشـــوار خواهد بود. 

در لیگ قهرمانان نیز آنها امیدوارند با 

عبور از سد یووه بتوانند شگفتی ساز 

این فصـــل لقب بگیرنـــد. پورتو 

دوشنبه شب این هفته در ادامه 

دیدارهای لیـــگ میهمان 

ماریتیمـــو خواهد بود که 

امیـــر عابـــدزاده و علی 

علیپور را در اختیار دارد. 

در صورتی کـــه عابدزاده 

برخلاف دو هفته گذشته در 

ترکیب اصلی تیمش قرار گیرد رویارویی او با طارمی 

می تواند از اتفاقات جذاب این دیدار باشد. 

تمجید رسانه های اروپایی از نمایش خوب طارمی برابر یووه

یک تمام کننده قهار 

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y
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